
Norddjurs Golfklub 

Formandsmøde  
 

Dato: 03.09.2015 
Tidspunkt: Kl. 18.30 
Sted:  klubhuset 

Ordstyrer:  
Ole Jensen 

Referent:  
Lone Rytter 

Deltagere: bestyrelsen, formænd for de faste udvalg, formænd for 
klubber i klubben, træner Oli Barddal, sekretariat(LR)   
Afbud: Bente Nielsen, Marianne Jensen 

Dagsorden: 
       

1. Velkomst og orientering ved Ole Jensen 
• Klubbens økonomi 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Klubbens 25 års jubilæum 31.3.2016 
 
 
 
 
 
 
 

2. Orientering fra sekretariatet 
 

 
       
 
 

 
Klubbens økonomi er i en positiv udvikling. 
Klubbens greenfee er ligeledes stigende. 
Der er en tilgang på 6 medlemmer. 
 
Leasingkontrakten på vores maskiner er 
indfriet, så klubben nu ejer maskinerne. 
 
Der er investeret i et mindre antal nye 
maskiner, til en væsentlig lavere månedlig 
ydelse. 
 
Taget på greenkeeperbygningen er blevet 
renoveret og malet. 
Der takkes for det flotte økonomiske bidrag 
fra Veteranerne til dette projekt. 
 
Der ønskes forslag til, hvordan vi fejrer 
denne begivenhed. Evt. nedsættelse af 
”jubilæumsudvalg”. 
 
Det drøftes, at begivenheden kan fejres som 
et enkeltstående arrangement eller over en 
periode.  
 
Der afholdes ”Tak for Hjælpen” turnering 
den 20. september – invitationer udsendes 
snarest. 
 
Madautomat har en periodisk fejl, så den 
slukker, hvilket har bevirket, at vi har måttet 
kassere en del mad. 
 
 

 



Betalingsautomaten på skranken kører ikke 
optimalt. Der arbejdes på en løsning af dette. 
 
Vi har fået ny kaffeautomat, da den ”gamle” 
ligeledes ikke kørte optimalt. 
 
Kaffe/kakaoprisen hæves. Dette er ikke på 
grund af den nye maskine. 
 
Vi har fået en ny i jobtræning. Lea arbejder i 
starten tirsdag og fredag 9.00 til 12.00. 
 
Der er undersøgt priser vedr. etablering af 
dankort- og/eller mobilpay til vores 
automater. Der arbejdes videre med dette. 
 

3. Orientering om forløb af sæson 2015 fra 
udvalg: 
 

a) Turneringsudvalget ved Annie Pihl Strøm 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

b) Begynderudvalget ved Inge-Lis Mørch 
 
 
 
 

 
 

      
 
 
Der deltog over 100 spillere i Åbnings-
turneringen. Ellers har der i gennemsnit 
deltaget 75-80 i de øvrige turneringer. 
 
Klubmesterskaber afholdes med deltagelse 
af cirka 60 spillere. 
 
Næste års turneringer fordeles evt. over en 
længere periode. 
 
Regionsgolf er meget populært og vi 
deltager med adskillige hold. 
Fra næste sæson vil det måske blive 
nødvendigt med restriktioner for færre 
deltagere. 
 
Der efterlyses i Regionsgolf  deltagelse af 
flere damer. 
 
Der er afholdt 3 Åbent Hus arrangementer – 
det ene i forbindelse med Made in Denmark 
og på opfordring af DGU.  
 
Dette og andre tiltag som bannere, 
Facebookannoncering, foldere og 
hjemmesideopslag har bevirket, at vi har 

 



 
 
 
 

c) Regel- handicapudvalget ved Ole Junker 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

d) Sponsorudvalget ved Ole Jensen 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

indmeldt 23 prøvemedlemmer i 2015, hvoraf 
5 nu er indmeldt som fuldtidsmedlemmer i 
klubben. 
 
HCP.: Der har ingen problemer været i 
perioden.  
 
Banen er blevet genratet, hvorved slope er 
blevet ændret. Der er en del spørgsmål der 
skal afklares, før vi kan sætte ratingen i 
kraft. Forventes afklaret ved sæsonstart 2016 
 
Baneudvalget tager stilling til evt. ny 
teesteds-markering. 
 
REGEL: Regelundervisningen foregår via 
materiale fra Oswald Academy. Dette 
fungerer godt. 
 
Ved sidste møde blev der efterspurgt 
regelkursus – genopfriskning – til etablerede 
medlemmer. Der er i den forbindelse 
udsendt mail med tilbud om dette, men kun 
9 har responderet, hvilket må siges at være 
meget beskedent. 
 
Junkers Hjørne opretholdes i NDG-News 
 
01.01.2016 kommer der nye golfregler. 
Disse bekendtgøres blandt andet via 
hjemmesiden. 
 
Det er det bedste år i mange år og vi får 
kontinuerligt henvendelser fra potentielle 
sponsorer. 
 
Den nye sponsorsæson opstartes den 28. 
september. 
 
År 1 beskrives som kaos – år 2 mindre kaos 
og år 3 forventes en del mere struktureret, da 
opgaverne – både hvad angår geografi og 
rutiner er fastlagte. 
 
Der er desuden udarbejdet en ny 
sponsorliste/prisliste. 



 
 

 

e) Eliteudvalget ved Oli Barddal 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
f) Juniorudvalget ved Peter Mosdal 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
Eliten har trænet hver tirsdag fra kl.18.00 -
19.30. 
 
I foråret havde vi en træningstur til Randers 
golfklub. 
  
Så har vi spillet mange ranglisteturneringer 
om lørdagen med henblik på at udvælge 
spillere til hold. 
 
Eliten har haft 3 herrehold og 1 damehold.  
 
Første hold herre var i 4 division og de to 
andre hold var i kvalifikation. 
 
Pigerne var i 3 division. 
 
Pigerne blev i 3 division men herrerne gik 
desværre ned igen.  
 
En af vores herrekvalifikationshold var 
meget tæt på at komme i oprykningsspil, 
men det gik desværre ikke,   
  
Til næste år kommer vi til (med) at have 2 
herrehold. 
 
Hvis man skal have mulighed for at komme 
på eliteholdet må man have max. 6 i hcp.  
 
Vi har en del gode herrespillere i klubben 
der skal trænes intenst med. 
 

Det har været et godt år sportsligt i 
Juniorafdelingen.  
 

Vi har for 3 år i træk juniorhold der har 
kvalificeret sig til landsdelsfinalerne, som 
afvikles denne weekend. Individuelt blev 
Aksel Bakmand nr. 5 ved DM i slagspil i 
U12 rækken. 

Vi havde en succesfuld juniorlejr med 23 
juniorer – og stor forældreopbakning. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
g) Baneserviceudvalget ved Niels Huus 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

h) Kommunikationsudvalget ved Ruben 
Leonhardt 

 
 
 
 
 
 

i) It-udvalget ved Ole Junker 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

Vi er pt. 40 juniorer. Vi har haft stor succes 
med at holde på vores store juniorer, så de 
forsætter aktivt i deres sen teenageår, og ind 
i seniortiden, men må konstatere at vi nu har 
mindre tilgang af børn u 10 år hvilket vi vil 
tage op fremadrettet. 

Der bliver afslutnings- og generationsmatch 
4. okt. 

Forruden på baneservicebilen er nu i orden. 
 
Der er et godt samarbejde med sekretariat og 
weekendmedarbejdere. 
 
Kjeld Skogstad Sørensen starter i uge 46. 
Vagn Hjortshøj stopper i 
baneserviceudvalget. 
 
Salg fra baneservicebilen slutter den 3. 
oktober, dog køres der baneservice kører til 
resterende turneringer. 
 
NDG-News ses som et godt 
kommunikationsmiddel og fortsætter. 
 
Der opfordres dog til, at der samles op på 
aktuelle informationer/begivenheder, der 
sendes til Ruben på e-mail:                  
leonhardt@tdcadsl.dk 
 
 
ADSL er udskiftet til VDSL og download er 
nu 10 mb og upload 4-5- mb. 
 
Der er indkøbt ny router, der fungerer fint. 
 
I maj blev der installeret scorekortprinter, 
som også kører fint. 
 
Alarmsystemet kan ikke køre optimalt på 
Windows 10, hvorfor denne version ikke er 
hentet på sekretariatets ene pc. 
 
Der opfordres til, at marketingsmodulet i 
Golfbox tages i brug, så man kan oplyse 
gæste om, at man f.eks skal huske mønter til 
automater m.m. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

j) Baneudvalget  ved Ivan Mejrsk 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
k) Klubhus- og ejendomsudvalg ved Ivan Mejrsk 

 
 
 

 
Formanden Ole Junker skønner, at det ikke 
er nødvendigt med møder i udvalget og 
mener i øvrigt ikke, der er behov for et IT-
udvalg. 
 
 
Ole Jensen påpeger, at der skal være mere 
vidensdeling, både hvad angår systemernes 
opbygning og koder og at han som klubbens 
formand har et ansvar for, at flere kender til 
system og koder. 
 
 
Ruben foreslår en IT-dokumentation. Et 
redskab, så mindst en anden er gjort bekendt 
med koder og opbygning. 

 
Baneudvalget har opfordret medlemmer med 
spørgsmål til udvalget til at henvende sig pr. 
mail – men har dog ingen modtaget. 
 
Det er besluttet at opsætte en klokke på hul 
16 og dette igangsættes i nærmeste fremtid. 
 
Klokken på hul 11 er måske ikke placeret 
hensigtsmæssigt. Dette drøftes i 
baneudvalget.  
 
Der er anlagt 3 pukler på hul 1.  
Hul 4 – teested er tilbage. 
 
Det er i udvalget aftalt, at Peter Mosdal 
bliver formand for udvalget. Dette 
begrundes i, at Peter Mosdal er mere 
kompetent indenfor området samt Ivan 
Mejrsk´ opstart på nyt arbejde og heraf 
travlhed. 
 
Ivan fortsætter som menigt medlem af 
udvalget. 
 
Endeligt skifte aftales indbyrdes. 
 
 
Sponsorskilte på gavlen af klubhuset fjernes. 
 
Der foretages løbende vedligeholdelse. I år 
er tag på greenkeeperbygning som fornævnt 
renoveret og malet. Næste år skal man 
overveje at male klubhuset. 



 
 

 
Problemet med svalereder foreslås løst ved 
brug af tråd. 
 
Kalø Slotskro har en løsning med isbakker. 
Denne metode undersøges nærmere. 
 
Ivan og Gunnar Pilgaard finder sammen en 
løsning på problemet. 
 
IT-kabel trækkes ud til automater for 
forberedelse til installation af tidligere 
omtalte dankort/mobilpay. 
 
Driving Range huset males. Det sikres, at 
maling/farve er i henhold til regulativer. 
 
Ole Jensen har søgt Elrofonden om tilskud 
til lynhytter. Vi afventer svar herfra. 
 
 

  
4 Orientering om forløb af sæson 2015 fra klubber 

i klubben: 
 

Tirsdagsdamerne ved Bente Nielsen 
 

 
Onsdagsherrerne ved Carsten Ingerslev 
Andersen – giver fremmøde ved Iver 
Hougaard Jensen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Rita Kirkegaard oplyser, at Tirsdagsdamer 
går godt.  
 
Onsdagsherrer fik nyt udvalg i foråret og det 
fungerer fint. 
 
Bruttolisten er på ca. 60 spillere med et 
fremmøde på gennemsnitlig 45 – 50 spillere 
hver onsdag. ”Pølseordningen” trækker en 
del deltagere. 
 
Der tales om at indføre et hcp.krav. 
 
Der er 3 administratorer i Golfbox Iver 
Hougaard, Frans Pedersen og Per Villadsen. 
 
Der er spillet 3 venskabsturneringer.  
 
Terrassedør – der ønskes en løsning, hvor 
terrassedøren kan åbnes og lukkes uden 
nøgle. De undersøgte muligheder med 
magnet etc. er meget dyre løsninger, så der 



 
 
 
 
 
Veteraner ved Jens Peter Andersen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Klub 37 ved Inge-Lis Mørch 
 
 
 
 
 

 
 

ønskes alternative forslag. 
 
Onsdagsherrer har årsafslutning den 24. 
oktober. 
 
Deltagerantallet onsdage ligger mellem 60 
og 80, men bruttolisten tæller omkring 100. 
 
Veteranklubben er åben for alle. 
 
Der afholdes hvert år venskabsturneringer 
ude- og hjemme med venskabsklubberne 
Hammel, Grenaa og Mollerup. 
 
Udebanemesterskabet blev i år afviklet i 
Brønderslev med deltagelse af 62. 
 
Der er i sæsonen arrangeret en Tysklandstur 
af 5 dages varighed med 44 deltagere. 
 
Alt i alt en god sæson for Veteranerne 

 
Der møder mellem 20 og 30 spillere op hver 
torsdag. 
 
Vi er i år blevet venskabsklub med Randers 
Fjord og spiller venskabsturnering den 17. 
september med deltagelse af max. 24 spillere 
pr. klub – total 48. 
 
Afslutning på torsdagsspil i Klub 37 den 27. 
september herefter spilles 3 gange i oktober 
om søndagen kl. 15.00 

 
5. Træner Oli Barddal 
 
 
 
 
 

 
 

 
Året i år har været det bedste jeg har haft 
siden jeg kom til klubben.  
 
Salg af undervisning har aldrig været så 
godt.  
 
Jeg har investeret en Flightscope, som har 
gjort, at mange synes, det er meget lærerigt 
og sjovt at komme til træning.  
Jeg har også investeret i en ny ipad, som har 
et rigtigt godt kamera. Det gør, at spilleren 
kan se sit sving i meget godt kvalitet.  

 



 
Jeg lavede et spørgeskema til ”klubber i 
klubben”  for at finde ud af, hvilken 
undervisning folk er mest interesseret i  
 
Ud fra det har jeg prøvet at lave mange 
forskellig træningsmuligheder, så jeg kan 
ramme de fleste. 
 
Så i bund og grund meget tilfredsstillende 
år. 
 
 

6.  Eventuelt 
 

 

Inge-Lis Mørch: der er efterhånden ved at 
være ryddet op i pavillonen og hvert udvalg 
får tildelt skuffe/skuffer. Herom nærmere 
snarest. 
 
Vi mangler evt. mødebord til pavillon 
 
Udstødning på boldopsamlerbil er i stykker 
og søges repareret. 

 

7. Næste møde 3. marts 2016 kl. 18.30  
 


